



Date: 3 January 2024

التاريخ: 3 يناير 2024

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates.

السيد / حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي ، الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Meeting of the Board of Directors of
Commercial Bank of Dubai PSC by Circulation**

**الموضوع : اجتماع مجلس إدارة بنك دبي التجاري ش.م.ع.
بالتدوير**

Kindly be advised that a meeting of the Board of Directors of Commercial Bank of Dubai P.S.C. will be held on **Friday, January 5th 2024, at 10 a.m.** The Meeting will discuss the following agenda items:

نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة بنك دبي التجاري ش.م.ع. سيعقد اجتماعاً بالتدوير في الساعة العاشرة من صباح يوم الجمعة الموافق 5 يناير 2024 وذلك لمناقشة البند التالي في جدول الأعمال:

- Note a request to hold a meeting of the shareholders of the Bank presented by Al Futtaim Private Co. LLC as shareholder owning 10.5% of the Bank's capital based on Article 176 of the Commercial Companies Law and approve the Meeting's agenda, date, and venue.

- تسجيل ورود طلب عقد اجتماع الجمعية العمومية للمساهمين تم تقديمه وفقاً لإحكام لمادة 176 من قانون الشركات التجارية من طرف شركة الفطيم الخصوصية ذ.م.م بصفتها مساهم يمتلك 10.5% من رأس مال البنك والموافقة على جدول أعمال الاجتماع وتحديد موعد ومكان عقده.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،

Mr. Ahmed Ali Al Jaziri
Board Secretary

السيد / أحمد علي الجزيري
أمين سر مجلس الإدارة



Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة للسادة / هيئة الأوراق المالية والسلع